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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:928 Sjöfartsstödet

I juni 2014 utvidgades sjöfartsstödet till att omfatta även forskningsfartyg, 
mätfartyg, bogserbåtar, kabelläggningsfartyg, servicefartyg till 
offshoreverksamhet med mera. Syftet med ändringen var att stärka den svenska 
sjöfartsnäringens konkurrenskraft. Den dåvarande alliansregeringens 
intentioner med ändringen var att det utvidgade sjöfartsstödet bland 
annat skulle bidra till konsolidering av sjöfartsklustren och upprätthållande av 
den svenska sjöfartskompetensen. Tyvärr har inte ambitionerna att utöka 
sjöfartsstödet till nya grupper av fartygsoperationer fått något genomslag i 
praktiken.

 

Därför vill jag fråga statsrådet Anna Johansson vilka åtgärder hon avser att 
vidta för att sjöfartsstödet ska få avsedd effekt.

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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